http://yjsy.scnu.edu.cn[image: image1.jpg]



邮编（Postcode）：510631
电话(Tel )：86-20-85211116
传真(Fax)：86-20-85211115
地址：广东省广州市天河区中山大道西55号          Address: 55 Zhongshandadaoxi Road, Guangzhou, Guangdong



研究生在读证明

兹证明，李大大，性别男，出生于1980年05月05日，系我校心理学院心理学专业2014级全日制硕士/博士研究生，学号2014020001，学制三年。若该生在学制内达到规定的毕业条件，将于2017年6月毕业。

本证明有效期为三个月。
经办人签名：            
2016年11月11日   

CERTIFICATION
This is to certify that Li Dada（姓在前）, male, born on May 5th, 1980, student No. 2014020001, has been studying in a three-year Doctoral/Master’s program at School of Psychology（学院名）of South China Normal University since 2014（入学年份）, majoring in Psychology（专业名）. The student will be graduated in June, 2017,  provided that he/she obtains what is required for finishing the academic program within the prescribed time limit.
This certificate is valid for three month.
华南师范大学研究生院（公章）

Graduate School（Seal）
November 11th, 2016 
注：文中所有红色文字均须按个人真实情况修改并改成黑色字体。打印前请删掉本标注。











